
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  14 
D'ABRIL DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 14 d'abril de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala 
de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió extraordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr. ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ, que certifica.  

PRIMER PUNT.-   APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA 
PARCIAL 23

El Sr. Vallverdú diu que el seu grup ja va demanar ser prudent amb aquests temes, doncs ha d'haver-
hi fonaments per aprovar aquestes modificacions.  Que hi ha una línia  elèctrica que passarà per 
aquests terrenys que però encara no es tenen els permisos.

El Sr. Andreu demana que els punts 1 i 2 de l'ordre del dia siguin debatuts conjuntament al tractar-
se de temes connectats.

El Sr. Alcalde diu que si no hi ha cap inconvenient el debat serà conjunt.

El Sr. Andreu diu que ERC lamenta que aquests punts no poguessin passar a l'anterior Ple. Diu que 
el  tràmit  que es realitza  ara ja s'hauria d'haver realitzat  fa més d'un any i  com a conseqüència 
d'aquesta tardança s'ha perdut la la possibilitat que empreses importants s'ubiquessin a Montblanc. 
Diu que la informació que es va donar a la reunió informativa és insuficient i equivocada, doncs pel 
que fa a l'afectació de la línia elèctrica no són només dos els afectats sino vuit no estant els acords 
encara signats. Votaran a favor tot i la tardança i el haver deixat escapar aquestes empreses pel bé de 
Montblanc i perquè afecta a una de les empreses més importants pel Montblanc actual com és la 
Frape.

El Sr. Alcalde diu que aquest projecte es va iniciar la legislatura pasada, però s'ha anat demorant 
perquè no hi havien empreses que es volguessin instal·lar. Un cop ja hi havien es va començar el 
procediment. Diu que també lamenten el fet d'haver tret de l'anterior Ple aquests dos punts però es 
deu a l'equivocació en una de les notificacions.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups municipals ApM, CiU i 
ERC , i dos abstencions dels grups municipals  IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Atès que la Comissió de Govern, en la seva sessió del passat 29 de juliol, va aprovar inicialment la 
modificació puntual del Pla General, de modificació puntual del Pla General a la Partida Plans d'en 
Jori,  Pla Parcial 23, Parc Logístic 1. L'anunci de l'aprovació inicial es va publicar en el B.O.P. 
Núm.183, de 7 d'agost de 2004, i al Diari el Punt de 4 d'agost de 2004, sense que s'hagin presentat 
al·legacions ni reclamacions.

Atès que pel que fa als organismes afectats, els que han emès informe ha estat favorable.  

Vista la Disposició Transitòria Cinquena de la Llei 10/2004, de 24 de desembre, de modificació de 



la Llei 2/2002, per al foment de l'habitatge assequible, de la sostenibilitat territorial i de l'autonomia 
local, els articles 83 i 94 en relació amb els articles  70, 71, 72, 76 i 78 de la Llei 2/2002, els articles 
123 i  ss.  I 161 del Reglament de Planejament,  22.1.c) i  47.2.ll)  de la llei  7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre de 
Mesures per la Modernització del Govern Local.

Vist  l’informe   favorable  de  l’Arquitecte  Municipal  i  per  la  Secretaria  d'aquest  Ajuntament, 
s'acorda: 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla General, de modificació puntual 
del Pla General a la Partida Plans d'en Jori, Pla Parcial 23, Parc Logístic 1.

SEGON: Trametre l'expedient complert a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva.

El Sr. Huguet vol que consti en acta que ell no ha votat però enten que procedimentalment consti 
com a abstenció.

SEGON PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL PLA PARCIAL 23

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per onze vots a favor dels grups municipals ApM, CiU i 
ERC , i dos abstencions dels grups municipals  IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Atès que la Comissió de Govern, en la seva sessió del passat 29 de juliol, va aprovar inicialment el 
Pla  Parcial  del  Sector  número  23  Partida  Plans  d'en  Jori,  Parc  Logístic  1.  Exposat  al  públic 
mitjançant anuncis inserits en el Punt Diari de  4 d'agost de 2004 i  en el B.O.P. núm.183, de 7 
d'agost de 2004, no s’han presentat al·legacions ni reclamacions.

Atès que pel que fa als organismes afectats, els que han emès informe ha estat favorable.  

Vista la Disposició Transitòria Cinquena de la Llei 10/2004, de 24 de desembre, de modificació de 
la Llei 2/2002, per al foment de l'habitatge assequible, de la sostenibilitat territorial i de l'autonomia 
local, els articles 65, 66, 70, 71, 72, 76, 78, 80 i 83 de la Llei 2/2002, els articles 21.1.j de la llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 
de desembre de Mesures per la Modernització del Govern Local.

Vist l’informe  favorable de l’Arquitecte Municipal. 

Vist l'informe emès per  la Secretaria d'aquest Ajuntament, es proposa al Ple d’adoptar el següent 
acord: 

PRIMER: Aprovar provisionalment el Pla Parcial Sector números 23 Partida Plans d'en Jori, Parc 
Logístic 1.

SEGON: Trametre l'expedient complert a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva.

El Sr. Huguet vol que consti en acta que ell no ha votat però enten que procedimentalment consti 
com a abstenció.



TERCER  PUNT:   APROVACIÓ  PROVISIONAL  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  PLA 
GENERAL LILLA CARRER MAJOR 23

El Sr. Vallverdú es remet a allò que ha exposat als punts anteriors.

El Sr. Andreu diu que a l'aprovació inicial es va dir que hi havia tramitat a urbanisme un edifici de 
molts  metres quadrats,  uns 180 per planta, i  que no està grafiat  en el plànol  que es presenta a 
votació. Diu que com aquest edifici dista de la carretera un 38 metres, es va demanar que es grafiés 
perquè, com no passa desapercebut i així, urbanisme ho tindria més fàcil per aprovar definitivament 
el que avui s'aprova provisionalment perque a la parcela del costat ja existeix. Diu que tot i que 
entre l'aprovació inicial i la provisional han passat mesos no s'ha treballat en aquest sentit. Diu que 
votaran a favor perquè existeix un precedent. 

El Sr. Alcalde diu que en aquest cas es modifica el Pla General per donar cabuda en aquest terreny a 
dos cases, una de les qual serà de protecció oficial. Diu al Sr. Andreu que no va demanar grafiar al 
plànol aquesta casa que diu, i que segons es desprén a l'Acta del Ple de 21 de gener aprovada per 
unanimitat, consta que el Sr. Andreu va indicar que ja hi havia una modificació de Pla General però 
en cap cas va demanar grafiar cap casa com indica.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots a favor dels grups municipals ApM, CiU, 
ERC i GNDPO i una abstenció del grup municipal  IpM , adoptant-se el següent acord:

Atès que el Ple d'aquest Ajuntament, en la seva sessió del passat 21 de gener, va aprovar inicialment 
la modificació puntual del Pla General d’ordenació urbana de Montblanc, parcel·la del Carrer 
Major, número 23 de la pedania de Lilla. L'anunci de l'aprovació inicial es va publicar en el B.O.P. 
núm. 41, de 19 de febrer, i al Diari el Punt de 17 de febrer, sense que s’hagin presentat al·legacions.

Atès que pel que fa a l'organisme afectat, el Departament de Medi Ambient no  ha emès informe 
dins el termini. 

Vista la Disposició Transitòria Cinquena de la Llei 10/2004, de 24 de desembre, de modificació  de 
la Llei 2/2002, per al foment de l'habitatge assequible, de la sostenibilitat territorial i de l'autonomia 
local, els articles 83 i 94 en relació amb els arts. 70, 71, 72, 74 i 78 de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’Urbanisme, 123 i ss. i  161  del Reglament de Planejament, 22.1.c) i 47.2 ll ) de la Llei 7/1985, 
 de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, 
de Mesures per la Modernització del Govern Local. 

Vist  l'informe  emès per l’Arquitecte i per la Secretaria d'aquest Ajuntament, s'acorda:

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla General d'Ordenació urbana de 
 Montblanc,  parcel·la del Carrer Major, número 23 de la pedania de Lilla

SEGON:  Trametre l'expedient complert a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, tot 
instant-ne l'aprovació definitiva.

El Sr. Huguet vol que consti en acta que ell no ha votat però enten que procedimentalment consti 
com a abstenció.

QUART PUNT: DESAFECTACIÓ TERRENY PLA PARCIAL 14

El Sr. Vallverdú ratifica allò dit anteriorment. Diu que a més està al costat d'un terreny afectat per la 
línia elèctrica i que no està fet l'acord.



El Sr. Andreu diu que és una parcel.la per ampliar la Frape. Diu que l'Alcaldia deia que no es feien 
obres o actuacions en terrenys de l'Ajuntament, però es pot veure que els terrenys assolits pel 10% 
d'aprofitament,  tant  en  terrenys  residencials  com  industrials,  es  venen  per  fer  caixa.  Diu  que 
l'Alcalde dirà que és per pal.liar el deute, però si es mira la diferència entre el 2003 i el 2004, aquest 
s'ha doblat. Diu que caldria assegurar el desviament de la línia elèctrica per assegurar la continuitat 
de la Frape. Diu que si se subasta aquest terreny pot succeir que no sigui l'adjudicatari el veí al que 
se li parteix la finca pel desviament de la línia, doncs aquest terreny té casi tots el serveis i és molt 
interessants pels industrials. Per aquest motiu caldria intentar plasmar aquest acord que diu el Sr. 
Alcalde que té de manera verbal amb aquesta empresa per un acord escrit. Diu que una manera més 
fàcil per totes les parts seria en forma de permuta. Diu que sense cap document escrit és un perill i 
un risc molt gran.
Diu  que  miraran  amb  lupa  aquest  tema,  perquè  es  va  fer  una  requalificació  del  100%,  sense 
considerar el  10% d'aprofitaments,  ni  zones verdes i  comprovaran les seves sospites  sobre una 
possible mala actuació.

El Sr. Alcalde diu que ara només es desafecta un terreny per poder disposar d'ell. Diu que es posaria 
a subasta perquè hi ha molta demanda de terreny industria i com que encara no està el Pla Parcial 23 
doncs s'ha d'aprofitar aquest. Diu que es necessiten diners per complir el Pla de Sanejament.

El Sr Andreu vol saber quins paràmetres de preu sobre metre quadrat té la finca.

El Sr. Alcalde diu que encara falta la valoració de l'Arquitecte municipal, però a tall d'exemple, si 
Incasol ven a 66 euros el metre quadrat de terreny amb tots els serveis, es considera que aquest serà 
una mica menor perquè aquest terreny no disposa de tots els serveis.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU, cinc 
vots en contra d'ERC i GNDPO i una abstenció del grup municipal  IpM , adoptant-se el següent 
acord:

Atès l'expedient  instruït  per a la desafectació del   servei públic de la  finca propietat  municipal 
ubicada en el Pla Parcial 14  amb les dades registrals  volum 1338, llibre ,  205, foli  94  ,  finca 
número 9546, per procedir a la seva qualificació jurídica com a bé patrimonial.

Atès que la justificació es fonamenta en la seva innecessarietat per al servei públic de destinar els 
terrenys a zona industrial.

Atès  que  durant  el  tràmit  d'informació  publica  NO s'ha  presentat  cap  al.legació,  reclamació  o 
observació.

Vist l'informe emès pel secretari, així com l'article 20 del Reglament del patrimoni dels ens locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre, en relació amb l'article 188 de la Llei 8/1987, de 15 
d'abril, municipal i de règim local de Catalunya, art. 49 del Decret 144/1994, de 14 de juny (que 
modifica parcialment aquest Reglament del patrimoni) i els articles 50.2, lletres m) i o), i el 112.3.n) 
d'aquesta mateixa Llei 8/1987, que atribueixen la competència al ple municipal, mitjançant acord 
adoptat amb el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER:  Alterar la qualificació jurídica de la finca propietat municipal ubicada en el Pla Parcial 
14  amb les dades registrals  volum 1338, llibre , 205, foli 94  , finca número 9546, i que queda 
qualificat com a bé patrimonial.

SEGON:  Reflectir  en  la  rectificació  de  l'inventari  general  la  desafectació  del  bé  per  la  seva 
conversió del domini públic en bé patrimonial.

TERCER: Sol.licitar al Registre de la Propietat que procedeixi a deixar constància d'aquest canvi, 
mitjançant els corresponents assentaments o operacions registrals escaients.



QUART: Facultar  l'alcalde  perquè  subscrigui  els  documents  que  siguin  necessaris  en  ordre  a 
l'execució dels precedents acords.

El Sr. Huguet vol que consti en acta que ell no ha votat però enten que procedimentalment consti 
com a abstenció.

CINQUÈ  PUNT:  APROVACIÓ  INICIAL   MODIFICACIÓ  PUNTUAL  DEL  PLA 
GENERAL DE  MONTBLANC,  DE  MODIFICACIÓ  LÍMITS  DE  LA  UNITAT 
D’ACTUACIÓ 4, CARRER SENAN, CARRER SANTA COLOMA DE QUERALT.

El Sr. Vallverdú diu que a la reunió es va ensanyar un projecte no signat i vol saber perquè. Diu que 
com és un tema que ve de lluny demana als companys que porten més temps aclareixin l'assumpte. 
Agraeix  que  hagin  facilitat  l'informe  de  l'arquitecte  municipal.  Vol  saer  si  es  tracta  d'una 
modificació del Pla General o no.

El Sr. Huguet diu que no sap que ha de votar. Vol saber que es vota si allò que fica a l'ordre del dia 
del Ple o a la Proposta al Ple. Diu que a la reunió es va preguntar moltes vegades si es modificava el 
Pla General i sempre van contestar que no. En principi l'Ajuntament s'hauria de fer càrrec del 40% 
segons el PGOU i , en canvi, a la reunió es diu que s'ha pactat que no es fara càrrec, però de manera 
verbal. Considera que hi ha quelcom mal fet i que això sortirà a la llum. Diu que temps enrera uns 
altres interessats van intentar fer el mateix i  la resposta de l'equip de govern va ser que no era 
possible. Diu que hi ha un tracte de favor respecte de la societat que vol urbanitzar. Diu que hi ha 
un tros que encara queda dins d'un d'aquests dos particulars que s'haurà d'indemnitzar per part del 
promotor.

El Sr. Andreu pregunta quina es la proposta vàlida.

El Sr. Alcalde demana al Sr. Secretari que resolgui el dubte.

El Sr. Secretari diu que l'acord que ha d'adoptar el Ple és la proposta que es va facilitar als regidors 
a la reunió informativa. Diu que si bé és cert que el títol de l'ordre del dia de la convocatòria de la 
sessió no indica modificació de Pla General, no es podria fer d'altra manera.

El  Sr.  Alcalde  diu  que  no  s'augmenten  paràmetres  com  s'indica  a  l'informe  de  l'Arquitecte 
Municipal i la proposta la tenien i l'haurien pogut llegir amb anterioritat.

El Sr. Andreu diu que el Sr. Alcalde no s'havia llegit la proposta perquè va dir que no es modificava 
el Pla General. Diu que no té categoria per ser el regidor d'urbanisme perquè no treballa i no porta el 
temes ben preparats. Diu que a la reunió van comentar treure que l'Ajuntament es fes càrrec del 
40% del cost d'urbanització segons com s'indica al Pla General i la resposata va ser que s'hauria de 
modificar  el  Pla  General.  Pregunta  que  ara  que  es  veu  que  el  Pla  General  s'ha  de  modificar 
igualment,  perquè  no  s'incorpora al  dictamen i  s'aprova.  Diu  que  van  presentar  un  informe de 
l'arquitecte sense signar i vol saber si ja està signat. Diu que el Sr. Huguet havia apuntat el fet que la 
part que encara quedava dins d'aquesta unitat d'actuació s'havia d'indemnitzar per part del Promotor, 
però si es mira el projecte es veu que el promotor és l'Ajuntament. Demana al Sr. Alcalde que es 
llegeixi els dictamens.

El  Sr.  Carreras  diu  que  el  Sr.  Alcalde  té  tota  la  seva confiança.  Diu que el  que s'està  fent  és 
desencallar el problema i obrir el vial del Carrer Riber al Carrer Tosses. Diu que no hi ha tracte de 
favor i que a ell també li hagués agradat que fos un montblanquí qui es quedés aquests terreny, però 
a ell no li consta cap consulta anterior a aquesta per demanar aquesta solució com apunta el Sr. 
Huguet.



El Sr. Alcalde diu que s'està desencallantproblema, perquè hi havien uns afectats que no cedien i 
treient-los de la unitat d'actuació, es facilita l'obertura del vial i no es perjudica a ningú. Diu que no 
es tracta de cap tracte de favor sino que en cas d'haver sigut un altre l'interessat s'hagués procedit de 
la mateixa manera.

El Sr. Vallverdú diu que ara que s'ha destapat que l'ordre del dia i la proposta no coincideixen el Sr. 
Alcalde ho ha d'explicar. 

El Sr. Huguet diu que el Sr. Alcalde els ha volgut enganyar. Diu que el promotor és l'Ajuntament i 
sino demana saber quin altre promotor hi ha. Diu que està a favor que el carrer s'obri però no a 
qualsevol preu. Diu que va venir un interessat de Montblanc per parlar amb l'aquip de govern per 
realitzar la mateixa operació i no va trobar solució.

El Sr. Carreras diu que no ha vingut ningú de Montblanc a parlar amb ell per aquest tema.

El Sr. Huguet diu que és un tracte de favor. Diu que l'Ajuntament és el promotor. Diu que si no és 
un tracte de favor s'hauria de deixar que aquesta societat s'entengués amb els particulars.

El Sr. Andreu diu que és necessari obrir carrers amb la seva projecció del Pla General i això passa 
també en el Carrer Senan. Voldria saber que passa amb el tema de la cessió no feta del carrer Senan. 
Diu que encara no li ha quedat clar que es vota, si hi ha modificació de Pla General o no. Diu que si 
és que sí, perquè no es vota també la modificació de la participació del 40% de l'Ajuntament si és 
que es té l'acord.

El Sr. Alcalde diu que el promotor del Pla Parcial 16 és l'Ajuntament també, perquè és un projecte 
per compensació. Diu que es vota la proposta que es va repartir a la reunió informativa que es va 
realitzar el dimarts anterior, però que es podia haver consultat abans en qualsevol moment.

El Sr. Andreu diu que que passa amb el tema del 40% i si es tracta d'una modificació de Pla General 
o el que posa a l'ordre del dia.

El Sr. Alcalde diu que es vota el que diu la proposta al Ple.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU,  i sis 
vots en contra dels grups municipals d'ERC, IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Vista la proposta de modificació puntual del Pla General de Montblanc, de modificació límits de la 
Unitat d’Actuació 4, carrer Senan, carrer Santa coloma de Queralt.

Vistos els articles 94 en relació amb els arts. 70, 74, 78 i 83 de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’Urbanisme,  modificada per la Llei  10/2004,  de 24 de desembre,  per al  foment  de l'habitatge 
assequible,  de la sostenibilitat  territorial  i  de l'autonomia local,  arts.  22.2.c i  47.2 ll)  de la  llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 
de desembre, de mesures per la modernització del Govern Local,  i legislació concordant.

Vist l’informe emès pel Secretari de l'Ajuntament, s'acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general de Montblanc descrita en 
antecedents.

SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis inserits en 
el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la província.



TERCER:  S'acorda  la  suspensió  de  l'atorgament  de   llicències  parcel·lació,   edificació  i 
enderrocament en els àmbits  per  als quals les noves determinacions comportin modificacions  de 
 règim urbanístic.

QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats.

CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació.

SISÈ PUNT: MODIFICACIÓ DE PRESSUPOST

El Sr. Vallverdú diu que fa molt poc temps que es va aprovar el pressupost i ja es modifica. Diu que 
en primer lloc es va parlar amb els veins d'una cosa i es va aprovar una altra. Pregunta si ja s'ha 
parlat amb els veins i si ha hagut algun problema amb aquests.

El Sr. Huguet diu que a l'anterior Ple va preguntar de qui eren els carrers i espera que primer li 
responguin per poder aprovar-ho.

El Sr. Mogas diu que hi havia una consignació insuficient.  Diu que es va redactar malament el 
pressupost i per això es modifica. Diu que hi ha vegades que es molt dificil ajustar les quantitats, 
però ara no era així. Diu que no es va tenir en compte la Redacció del Projecte ni la Direcció i s'han 
d'incloure. Vol saber si pot tornar a passar amb els projectes de la Plaça Conca de Barberà o de 
Pavimentació de Prenafeta.

El Sr. Jané diu que creu que no pot passar, però hauria de comprovar-ho.

El Sr. Mogas diu que vol que consti en acta perquè creu que s'haurà de modificar una altra vegada el 
pressupost per corregir aquests projectes.

El Sr. Alcalde diu que és preceptiu notificar-ho als veins i s'està treballant en aquest sentit. Diu que 
els carrers se suposen de l'Ajuntament. Diu que revisaran els altres casos per estar més segurs de no 
haver de modificar el pressupost.

El Sr. Mogas diu que ja es podria haver consultat amb anterioritat i si calia modificar el pressupost 
tot avui.

Expedient número 2/2005, referent a la modificació de crèdits del pressupost de despeses mitjançant 
suplement de crèdit.

ANTECEDENTS

PRIMER:  S'  ha  iniciat  l’expedient  per  a  l’aprovació  de  la  modificació  de  crèdit  mitjançant 
suplement de crèdit.

SEGON:  Per  poder  atendre  les  despeses  que  es  detallen  a  continuació  partida  453  61138   “ 
Enllumenat  Barri  Sant  Maties  “,  per  a  les  quals  la  consignació  és  insuficient  ,  cal  tramitar  l' 
expedient de suplement de crèdit  que s’ha de finançar  mitjançant  anul·lacions o baixes dels crèdits 
de partides de despeses, del pressupost vigent de la corporació, amb subjecció a les disposicions 
vigents.

Despeses que cal finançar:

A la partida 453 61138  “ Enllumenat Barri Sant Maties “ hi ha un crèdit inicial de 92.692,00 euros. 
El seu finançament és el següent:



Subvenció PUOSC : 60.228,80 euros.
Contribucions Especials: 29.216,88 euros.
Prèstec: 3.246,32 euros.

La quantitat inicialment pressupostada  incloïa la quantitat corresponent a la despesa de l' obra, no 
obstant no es preveia la quantitat pels honoraris dels tècnics.
La partida 453 61138 “ Enllumenat Barri Sant Maties “ tindrà un crèdit definitiu de 97.295,57 euros 
que vindrà finançat de la següent manera:

Subvenció PUOSC: 60.288,80 euros.
Contribucions especials: 33.306,09 euros.
Prèstec: 3.700,68 euros.

Com a conseqüència d' això s' ha de disminuir  la partida 511  61102  “ Obres Brigada “ en la 
quantitat  de  454,36  euros  que  venia  finançada  amb  prèstec  a  llarg  termini  resultant  un  crèdit 
definitiu en aquesta partida de 8.545,64 euros.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER:  La normativa jurídica està  recollida fonamentalment  a l’article  177 del  Reial  decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, i als articles 34 a 38 del Reial decret 500/1990.
SEGON:  Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna 
despesa que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la corporació no hi 
hagi crèdit suficient , el president ha d'ordenar la incoació de l'expedient de  de suplement de crèdit.
El  finançament  es  pot  realitzar  a  càrrec del  romanent  líquid  de tresoreria,  amb nous o  majors 
ingressos recaptats sobre els totals previstos en el pressupost corrent i  mitjançant anul·lacions o 
baixes de crèdits de despeses d'altres partides no compromeses del pressupost vigent, les dotacions 
de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del respectiu servei.
TERCER: Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases 
del  règim  local,  l’aprovació  de  la  modificació  del  pressupost  es  competència  del  Ple  de 
l’Ajuntament amb majoria simple.
QUART:  D’acord amb el  que estableixen l’article  19 de la Llei  18/2001,  de 12 de desembre, 
general d’estabilitat pressupostària, i l’article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, les entitats locals, en 
l’àmbit  de  les  seves  competències,  ajustaran  els  seus  pressupostos  al  compliment  de l’objectiu 
d’estabilitat pressupostària en els termes previstos  a l’article 3.2 de la LGEP.

Per tot això, s'acorda:

PRIMER: Aprovar l’expedient de suplement de crèdit número 2/2005, per import de 4.603,57  €, 
que cal finançar  mitjançant   majors previsió d'ingressos al concepte 36005 Contribucions Especials 
Enllumenat Barri Sant Maties i amb  anul·lacions o baixes dels crèdits de la partida 511 61102 
“Obres brigada”, del pressupost vigent de la corporació.

SEGON: Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies hàbils, 
mitjançant un edicte al tauler d’anuncis i al  Butlletí  Oficial  de la Província.  Si no es presenten 
reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes, comptat des 
de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les.  



PUNTS D'URGÈNCIA

El  Sr.  Alcalde  diu que  hi  havia  un  parell  d'assumptes  que  tractar  però  com que  hi  han  hagut 
impediments d'última hora que han impossibilitat repartir la documentació es tractarà a la propera 
sessió.

El Sr. Andreu diu que a la reunió informativa es va dir que es deixaria a la guixeta i no s'ha fet.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart i cinc de dotze de la nit, i per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  5  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


